
Rokometaši Slovana pri treningu

PRAVI USPEH
ŠELE Z IZKUŠNJAMI

Rokometni kJub Slovan je
edini slovenski predstavnik v
najvišjem razredu tekmovanja v
tej vednobolj priljubljeni šport-
fii panogi. Lani je praznoval
petindvajsetletnico obstoja in
lahko rečemo, da je bilo pre-
teklo leto zelo uspešno. Ljubi-
telji rokometa se najbrž še spo-
minjajo dramatične in napete,
pa tudi izredno lepe in borbene
tekme v finalu za jugodovanski
rokometni pokal med Borcem
iz Banjaluke in Slovanom. Le
malo je manjkalo, pa bi roko-
metaši Slovana osvojili (o dra-
goceno lovoriko. Tudi po igri
sodijo v sam vrh jugoslovanske-
ga rokometa, vendar je neizku-
šenost v preeejšnji meri poka-
zala svoje zobe. Položaj na
prvenstveni lestvici ni tak.dabi
bi>: lahko povsem zadovoljni.
Večkrat smo lahko brali o od-
lični igri Slovana v gosteh, o po-
ceni izgubljanju že dobljenih
točk, pa tudi v novi hali smo
bili, žal, vse prevečkrat priče
tesnim porazom. Po odhodu
priznanega rokometnega tre-
nerja Iva Munitiča je vrsto SIo-
vana prevze) Anton Bašič. ki
meni, da je rokomet specifičen
šport. Bašič namreč sodi, da
mora biti rokometaš vsestranski
športnik, kompleten atlet. Vsak
izmed rokometašev bi lahko
namreč že po kratkem treningu
postal dober, če ne odličen
športnik in tekmovalec tudi v
drugih panogah. Tudi vratar
Pirc je nekoč dejal, da igra ro-
komet zato, ker je to najbolj
univerzalen šport, ki združuje
borbenost hokeja, fineso košar-
ke, hitrost atletike in vzdržlji-
vost nogometa. ,,Iz tega izhaja
moj pristop k rokometu," pravi
trener Bašič. ,,Na rokomet gle-
dam preprosto in nisem pristaš
strogih taktičnih variant. Iz vsa-
kega rokometaša želim iztisniti
maksimum, zato dajem zelo ve-
liko na improvizacijo, v kateri
lahko vsak posameznik pokaže
največji odstotek svojih kva-
Htet."

Zelo neprijetno je novemu
treneiju postavjati vprašanja o
novi usmeritvi dela ali o izpol-
njevanju stare, ki jo je zapustil
prejšnji priznani in cenjeni tre-
ner; a verjetno je na takšna
vprašanja še težje odgovaijati.
No, Bašiču ni bilo težko.

,,Rokomet je ostal jsti. vsak
pa se drugače loteva te razgi-
bane igre. Tudi jaz se ga lote-
vam drugače kot Munitič, kak-
šen pa je, o tem sem že go-
voril."

Rokometaši Slovana so se
udeležili zimskega tumirja in
lahko rečemo, da so se spreho-
dili čez turnirske tekme. Ne,
tteningi, igra jetista. ki pokaže
vrednost posameznika in

moštva. Prav zato so se udeležili
turnirja, tako da je lahko trener
neprestano spremljal formo po-
sameznikov. Relativno lahke so
bile te tekme in tako so lahko
igralci sproti pilili elemente, ki
so jih vadili na treningih.

Svmptom vseh športnih pa-
nog je včasih pretreniranost.
Večkrat se namreč zgodi, da so
igralci že v začetku prvenstva
preutrujeni in da ne igrajo tako,
kot sicer znajo. V letošnjem
spomladanskem delu prvenstva
bo za igralce še posebej težko,
saj bodo moraJi igrati v vrhun-
ski formi skoz vseh trinajst kol.

,,Do zadnjega trenutka ne
bomo vedeli, ali bomo ostali v
ligi ali ne. Boj za obstanek bo
izredno težak. Čimveč posa-
meznikov bo v vrhunski formi,
tembolj bo v vrhunski formi
tudi moštvo. Vsekakor pa ne
kaže delati problemov iz tega,
če Slovan letos izpade. Naš cilj
je ustvariti moštvo, ki bo po-
stalo standardni član prve lige,
moštvo, ki na svojem terenu ne
bo izgubljalo bitk. Za to pa je
potrebna izkušenost in prekalje-
nost. Če izpademo, se bomo že
v naslednji sezoni morali znova
vmiti med najboljše. Prosimo le

vse tiste, kj so doslej prihajali
na tekme, naj prihajajo tudi na-
prej. Zvesti gledalci se morajo
zavedati letošnjega težkega po-
ložaja. Kljub vsemu pa obljub-
ljamo, da bomo storili vse, da
bomo izkoristili tudi najmanjše
možnosti in ostali v prvi ligi. Ce
smo doslej gledali na lepoto,
bomo sedaj, ko nekaj izkušenj
že imamo, gledali tudi na konč-
ni izid.

Navijači pa se morajo zave-
dati tudi tega, da bodo igralci v
želji, da bi napravili največ, vča-
sih naiedfli tudi kako napako,
morda celo usodno. Želimo si,
da jih ne bi izžvižgavali, temveč
da bi jih pomagali s še glasnej-
šim navijanjem.

Še nekaj tednov nas loči od
pričetka prvenstva, ko pride k
Slovanu v goste zagrebški Med-
veščak. Že na tej tekmi se lah-
ko izkažemo navijači, ki ne
smemo zahtevati zmage za vsa-
ko ceno. Šport je šport, žoga je
okrogla. Zaželimo torej SIo-
vanu, da bi ostal v ligi in se za-
vedajmo, da ne bo konec roko-
meta, če izpade. Spodbujajmo
ga, da bi se v primeru, če izpa-
de, čimprej spet vrnfl in postal
stalni član družbe najboljših.

ig


